التاريخ	رقم الصادر	الإشارة
2022/05/11	291	بو/رت



M/s. Boursa Kuwait Company

Peace and blessing be upon you ...

السادة/ شركة بورصة الكويت المح

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ...

Subject: Warba Bank Disclosure of Lawsuits and Judgments

At the very beginning, we would like to express our sincere greetings.

We refer to the abovementioned subject and as per the requirements of Chapter Four (Disclosure of Material Information) of the Tenth Rule Book (Disclosure & Transparency) of the Executive Regulations of the Capital Markets Authority Law No. 7/2010 as amended.

Warba Bank received a writ of summons concerning a lawsuit dated 20/4/2022 under no. 2780/22, commercial/civil/first instance/government/08 filed by Shikah\ Sara Salman Mohamad Al Sabah against Warba Bank and another parties, the case demands the following:

Urgently suspending the membership of Mrs. Basma Hamed Hamad Al-Sanea, representative of the Public Institution for Social Security, from attending and voting on the board of directors' first bank meeting until the issue of the case is decided by a final ruling and with its inclusion in the expedited enforcement, and free from the guarantee and implementation in the draft judgment and without the need of announcement.

In direct or collateral capacity, annulment of the membership of the appointed member by virtue of the meeting of the Board of the Ordinary General Assembly of Shareholders held on 30/3/2022 in the Board of Directors of the first announced bank as a representative of the Public Institution for Social Security to which the second was announced due to the insufficiency of the legally prescribed percentage for appointment to the Board and the consequences

الموضوع: افصاح من بنك وربة بشأن الدعاوى والأحكام

بدايــةً أتقــدم إلــيكم بأطيــب التحيـات متمنيـاً لكــم دوام التوفيق والسداد.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لمتطلبات الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 7 لسنة 2010، وتعديلاته.

نـود الإفـادة بـورود صحيفة دعـوى قضـائية إلـي بنـك وربــة مقيـدة بتـاريخ 2022/4/20 بــرقم 22/2780 تجـاري مـدني كلـي حكومـة/08 مقامــة مــن الشـيخة/ سـاره سـلمان محمـد الصـباح ضـد بنـك وربـة وآخـرين، بطلب الحكم بما يلي:

بصفة مستعجلة وقف عضوية السيدة/ بسمه حامد حمد الصانع، ممثل المؤسسة العامة للتأمينات الاجتماعية عن الحضور والتصويت على أعمال مجلس إدارة البنك المعلن إليه الأول لحين الفصل في موضوع الدعوى بحكم نهائي وبات مع شموله بالنفاذ المعجل طليق من قيد الكفالة وتنفيذه بمسودة الحكم ودون الحاجة لإعلانه.

وبصفة أصلية الحكم ببطلان عضوية العضو المعين بموجب اجتماع مجلس الجمعية العامة العادية للمساهمين المنعقد بتاريخ 2022/3/30 بمجلس إدارة البنك المعلن إليه الأول كممثل المؤسسة العامة للتأمينات الاجتماعية المعلن إليها الثانية لعدم كفاية النسبة المقررة قانوناً لتعيينه بالمجلس، وما يترتب على ذلك من آثار أخصها

1 52 6



of this, most notably the dissolution of the first reserve member mentioned in the statement of the first referred to Ordinary General Assembly meeting. As a precaution, invalidating the elections of the board of directors of the first notified bank, which took place in accordance with the ordinary general assembly of the first notified bank held at its meeting on 30/3/2022.

A hearing has been set for the case on May 15th 2022.

There is no potential effect on the bank's general course of business, activities, or its financial position with regard to the resolution of the ordinary general assembly, the effect cannot be determined except after the pronouncement of the final judgement in the lawsuit.

Attached herewith Annexure (7) Disclosure of Lawsuits Form.

حلول العضو الاحتياط الأول الوارد بكشف اجتماع الجمعية العامة العادية المشار إليه الأول.

وبصفة احتياطية الحكم ببطلان انتخابات مجلس إدارة البنك المعلن إليه الأول والذي تم بموجب الجمعية العامة العادية للبنك المعلن إليه الأول المنعقد باجتماعها بتاريخ 2022/3/30.

وقد تحدد لنظر الدعوى جلسة 2022/05/15.

ولا يوجد تأثير متوقع على مسار أعمال وأنشطة البنك ومركزه المالي، وبشأن قرارات الجمعية العامة العادية فإنه لا يمكن تحديد الأثر إلا بعد صدور حكم نهائي في الدعوى.

نرف لكم ملحق رقم (7) نموذج الإفصاح عن الدعاوى القضائية.

Best regards...

Shaheen Hamad Al Ghanem

Chief Executive Officer

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام ...

شاهين حمد الغانم

الرئيس التنفيذي



4.50



Appendix No. (7) Disclosure of Lawsuits Form

ملحق رقم (7) نموذج الإفصاح عن الدعاوى القضائية

Disclosure of Lawsuits Form	تمودج الإقصاح عن الدعاوي القصائية	
Date		
11/05/2022	2022/05/11	
Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة	
Warba Bank (K.S.C.P)	بنك ورية (ش.م.ك.ع)	
Case automated No Lawsuit No.	رقم القضية الآلي – رقم الدعوى	
Automated No.: 221238300 Lawsuit No. 2780/22, commercial/civil/first instance/government/08 Case Subject Matter	الرقم الآلي: 221238300 الدعوى رقم 22/2780 تجاري مدني كلي حكومة/08	
Annulling the membership of the member of the Board of Directors appointed by the Ordinary General Assembly representing the Public Institution for Social Security. The plaintiff's requests were received in his suit as follows: - Urgently suspending the membership of Mrs. Basma Hamed Hamad Al-Sanea, representative of the Public Institution for Social Security, from attending and voting on the board of directors' first bank meeting until the issue of the case is decided by a final ruling and with its inclusion in the expedited enforcement, and free from the guarantee and implementation in the draft judgment and without the need of announcement. - In direct or collateral capacity, annulment of the meeting of the Board of the Ordinary General Assembly of Shareholders held on 3/30/2022 in the Board of Directors of the first announced bank as a representative of the Public Institution for Social Security to which the second was announced due to the insufficiency of the legally prescribed percentage for appointment to the Board and the consequences of this, most notably the dissolution of the first reserve member mentioned in the statement of the first referred to Ordinary General Assembly meeting. - As a precaution, invalidating the elections of the	بطلان عضوية عضو مجلس الإدارة المعين من قبل الجمعية العمومية العادية ممثلاً عن المؤسسة العامة التأمينات الاجتماعية. وقد وردت طلبات المدعي في صحيفته كالتالي: - بصفة مستعجلة: وقف عضوية السيدة/ بسمه حامد حمد الصانع، ممثل المؤسسة العامة للتأمينات الاجتماعية عن الحضور والتصويت على أعمال مجلس إدارة البنك المعلن إليه الأول لحين الفصل في موضوع الدعوى بحكم نهائي وبات مع الحكم ودون الحاجة لإعلانه . - وبصفة أصلية الحكم ببطلان عضوية العضو المعين بموجب اجتماع مجلس الجمعية العامة العادية للمساهمين المنعقد ابتاريخ 2022/3/30 بمجلس إدارة البنك المعلن إليه الأول للثانية لعدم كفاية النسبة المقررة قانوناً لتعيينه بالمجلس، وما يترتب على ذلك من آثار أخصها حلول العضو الاحتياط الأول الأول . - وبصفة احتياطية الحكم ببطلان انتخابات مجلس إدارة البنك المعلن إليه الأول . المعلن إليه الأول والذي تم بموجب الجمعية العامة العادية المعلن المادية المعلن إليه الأول والذي تم بموجب الجمعية العامة العادية العامة العادية المعلن إليه الأول والذي تم بموجب الجمعية العامة العادية المعلن اليه الأول والذي تم بموجب الجمعية العامة العادية العامة العادية المعلن إليه الأول والذي تم بموجب الجمعية العامة العادية العادية العامة العادية العامة العادية العادية المعلن إليه الأول والذي تم بموجب الجمعية العامة العادية العادية العادية المعلن إليه الأول والذي المعلن إليه الأول والذي المعلن إليه الأول المنعقد باجتماعها بتاريخ البيك المعلن إليه الأول والذي المعلن إليه الأول المنعقد باجتماعها بتاريخ	
board of directors of the first notified bank, which		

3:1750

took place in accordance with the ordinary general assembly of the first notified bank held at its meeting

on 30/3/2022.



Judgement Date	
-	تاريخ الحكم
The Court that issued the judgement – Circuit	_
The Court that issued the judgement – Circuit	المحكمة التي أصدرت الحكم – الدائرة
	_
Parties of the case	أطراف الدعوى
The case was filed by:	الدعوى مرفوعة من:
Shikah\ Sara Salman Mohamad Al Sabah.	الشيخة/ ساره سلمان محمد الصباح.
Against:	ضد :
Warba Bank and another parties	بنك ورية وآخرين
The Judgement is in Favour of:	ب ورب وحرين الحكم لصالح
-	الحكم نصائح
The Concluding Judgement	_
the Court of First Instance	منطوق الحكم أول درجة
-	_
The Concluding Judgement of the Court of	inter Miller of the
The Concluding Judgement of the Court of Appeal	منطوق حكم الاستنناف
-	
The Concluding Judgement of the Court of	منطوق حكم التمييز
Cassation	
-	-
The potential effect of the judgement on the	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم
There is no nate at its left of an the health and the second	
There is no potential effect on the bank's general course of business activities or its financial position. With	لا يوجد تأثير متوقع على مسار أعمال وأنشطة البنك ومركزه
of business, activities, or its financial position. With regard to the resolution of the ordinary general assembly,	المالي، وبشأن قرارات الجمعية العامة العادية فإنه لا يمكن
the effect cannot be determined except after the	ے ۔ تحدید الأثر إلا بعد صدور حكم نهائی فی الدعوی
pronouncement of the final judgement in the lawsuit	تحديد الاتر إلا بعد صنور حدم نهاي تي التحوي



